
Certification aux termes du Règlement CE 1907/2006  

En qualité de distributeur et producteur de pièces de freinage et de composants de première monte et en qualité de four-
nisseur indépendant de pièces détachées.  

GIL Automotive certifie par la présente que ses produits sont réalisés selon les critères techniques et qualitatifs du plus 
haut niveau, définis pour l’industrie automobile ; GIL Automotive s’engage constamment pour une politique d’amélioration 
continue en matière de santé, sécurité, conditions de travail et environnement. 

Le Règlement européen n°1907/2006, et modifications et intégrations successives, connu sous le nom de R.E.A.C.H. 
(Registration, Evaluation, Autorisation and Restriction of Chemicals) (Enregistrement, évaluation et autorisation des subs-
tances chimiques), et plus particulièrement l’annexe XIV, examine les substances SVHC (Substances of Very High Con-
cern), considérées particulièrement dangereuses pour la santé de l’homme et pour l’environnement et pour lesquelles il 
impose des restrictions sur le marché. 

GIL Automotive déclare et certifie que tous les articles qu’elle produit et distribue sont conformes aux dispositions du rè-
glement cité ci avant et ne contiennent aucune substance SVHC aux termes du REACH. 

Certification REACH Regulation (EC) 1907/2006 

As a distributor and manufacturer of part of brake systems and components operating in the Original Equipment and Af-
termarket sectors, GIL Automotive hereby certifies that its products are made to the highest engineering and quality 
standards currently adopted in the automotive industry. 

GIL Automotive is committed permanently and unwaveringly to a policy of continual improvement in the areas of health 
and safety, working conditions and care for the environment. 

European Regulation 1907/2006 and its subsequent amendments, known as R.E.A.C.H. - concerning the Registration, 
Evaluation, Authorisation and Restriction of Chemicals and in particular Annex XIV, indicates a list of substances referred 
to as Substances of Very High Concern (SVHC), considered particularly hazardous for human health or the environment, 
and imposes restrictions on their use. 

GIL Automotive declares and certifies that all products manufactured and sell by the company are in conformity with the 
provisions of the REACH regulation and contain no SVHC substances as defined herein. 

Gennevilliers, le 1 Aout/August 2014   Lionel GILBERT 
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